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   Protokół Nr      /2025

 z posiedzenia Komisji ds. Finansów i Sfery Budżetowej

       Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim, które odbyło się w dniu 17 lutego 2025 roku.

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Danuta Grzanowska – Przewodnicząca Komisji która powitała
wszystkich zebranych, a następnie przedstawiła proponowany porządek obrad, który został przyjęty
jednogłośnie.

1. Otwarcie posiedzenia

2. Przyjęcie porządku obrad

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia

4. Przedstawienie oferty kulturalnej Gminy na 2025 rok

5. Aplikacja dla mieszkańca

6. Informacja na temat zadłużenia Gminy wg stanu na 31.12.2024 r., zdolności kredytowej
oraz umorzeń w 2024 r.

7. Informacja o potrzebach modernizacyjnych i remontowych Stadionu Miejskiego

8. Sprawy bieżące

9. Wolne głosy i wnioski

Wykonanie porządku obrad:

Ad. 3  

Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęto jednogłośnie, bez odczytywania.

Ad. 4    

Plan  pracy  Centrum  Kultury  Rondo  na  rok  2025  przedstawił  Dyrektor  Tomasz  Koza.
Informacja stanowi załącznik do protokołu. Do tematu wniesiono uwagi i zapytania:

-  Pani  Przewodnicząca  wyznała,  że  zaciekawiła  ją  zaplanowana  na  marzec  oferta  o  nazwie
„Międzyośrodkowe Spotkanie Wokalne”.Zapytała, czy już kiedyś w Grodzisku było takie spotkanie
organizowane? 

-  Pan Dyrektor odpowiedział,  że nie,  jest  to nowa forma. Wyjaśnił,  że od października nowym
instruktorem Sekcji Wokalnej jest Pani Edyta Kaczmarek-Rogacz, która prowadzi zajęcia także w
Domach Kultury w Nowym Tomyślu, Lwówku i Opalenicy. Pani Edyta wraz z grupą początkującą
zaproponowała, by w ramach współpracy i wzajemnej integracji pierwsze spotkanie odbyło się w
Grodziskim Domu Kultury.



-  Pani  Przewodnicząca  zauważyła,  że  we  wrześniu  są  przewidziane  zajęcia  dla  młodzieży  z
fotografii. Temat jest bardzo ciekawy, na pewno będzie duże zainteresowanie i mnóstwo chętnych.

- Dyrektor T. Koza również wyraził nadzieję, że będzie duże zainteresowanie tą ofertą. Prowadzone
już są rozmowy z instruktorem i mimo ograniczeń lokalowych wyznaczone już jest miejsce.

- radny S. Tuliński zapytał, czy już wiadomo kto wystąpi na Grodziskim Piwobraniu?

- Dyrektor T. Koza odpowiedział, że nie, sprawa jest w trakcie ustalania.

- radny S. Tuliński w związku z tym, że do marca trwa nabór wniosków do programu Orlenu na
dofinansowanie inicjatyw kulturalnych zapytał, czy gmina zrobiła coś w tym temacie?

- Dyrektor T. Koza odpowiedział, że tak. Temat jest mu znany, przymierza się do złożenia wniosku.
Oprócz tego złożone zostały też inne wnioski, np. w konkursie na EtnoPolskę, na infrastrukturę
Domów Kultury, na Ambasadora Kultury.

- radna K. Duma-Guemise zapytała, czy są już propozycje zespołów, które mogłyby wystąpić na
Piwobraniu? W tej kwestii zawsze ze strony mieszkańców jest jakieś niezadowolenie, może warto
byłoby zrobić konsultacje społeczne, żeby podpytać mieszkańców co ich interesuje.

- Dyrektor T. Koza stwierdził,  że konsultacje konsultacjami, a finanse finansami. Zespoły w tej
chwili  mają wysokie wymagania finansowe i  sceniczne,  więc w pierwszej  kolejności  musi  być
brane pod uwagę, żeby sprostać tym wymaganiom.

- radna K. Duma-Guemise wyjaśniła, że nie chodzi o to, aby mieszkańcy proponowali zespół, tylko
żeby mogli wybrać z zaproponowanych przez organizatorów wykonawców, którzy mieszczą się w
budżecie.

- Dyrektor T. Koza poinformował, że dwa lata temu była przeprowadzona ankieta wśród młodzieży
i nadal były osoby niezadowolone, bo ich głos nie został wybrany.

-  Burmistrz  dopowiedział,  że  organizatorzy  starają  się  wybrać  artystę,  który  ma  względnie
przyciągające nazwisko i jest rozpoznawalny. Gwiazdę w pewnym sensie zapewnia główny partner
Piwobrania, czyli Browar, który przeznacza określoną kwotę, w której trzeba się zmieścić. Dziś
wcale nie najlepsi wykonawcy są w cenie i znalezienie kogoś znaczącego w cenie 45000 zł zaczyna
graniczyć z cudem. Dodatkowo z roku na rok rosną wymagania dotyczące techniki  scenicznej,
oświetlenia,  nagłośnienia,  itd.  i  nie  tyle  koszty  gwiazdy  pochłaniają  budżet,  co  koszty  obsługi
scenicznej.

- Dyrektor T. Koza dodał, że koszty obsługi scenicznej są czasem wyższe niż koszt samej gwiazdy.

- Pani M. Gajdzińska dopowiedziała, że układ imprezy pozostaje taki sam, czyli piątek jest dniem
dla młodzieży, sobota jest dniem dla wszystkich i niedziela dniem rodzinnym.

- Dyrektor T. Koza stwierdził, że ten układ bardzo się sprawdza i warto go kontynuować.

-  radny S.  Tuliński  w związku z  tym,  że  Burmistrz  wspomniał,  że  sponsorem Piwobrania  jest
Browar zapytał w jakiej części jest dofinansowanie? Czy jest to połowa kwoty, więcej czy mniej?

- Burmistrz odpowiedział, że licząc łączny koszt imprezy jest to około ¼ wszystkich kosztów.

-  radny P Lange zadał  pytanie dotyczące imprezy plenerowej  pod nazwą „Kino i  co ino”,  czy
Grodzisk również będzie miał możliwość skorzystania z seansów?



- Dyrektor T. Koza odpowiedział, że głównym założeniem jest, aby projekt trafił na wieś, żeby
wyjść także do tych ludzi, a nie zamykać się tylko na Grodzisk.

- radny P. Lange zapytał, czy to kino będzie zlokalizowane w mieście?

- Dyrektor T. Koza odpowiedział, że nie. Wyjaśnił, że jest to kino plenerowe, które będzie docierać
na wsie.

Ofertę  działań  i  wydarzeń  kulturalnych  Grodziskiej  Biblioteki  Publicznej  w  2025  roku
przedstawił  Dyrektor  Marek  Adamski.  Informacja  stanowi  załącznik  do  protokołu.  Do  tematu
wniesiono uwagi i zapytania:

- Pani Przewodnicząca zapytała na czym polega quest rowerowy?

- Dyrektor M. Adamski wyjaśnił, że jego koleżanki zwróciły się z propozycją, aby w Tygodniu
Bibliotek  coś  takiego  zrobić,  w  tej  chwili  są  w  trakcie  opracowywania  projektu.  Ma  być  to
zaproszenie  mieszkańców  do  rowerowego  udziału  w  grze  gminnej,  prowadzonej  na  wzór  gry
miejskiej,  gdzie  w  poszczególnych  etapach  trzeba  będzie  rozwiązywać  zagadki  książkowe,
literackie, biblioteczne, ale też regionalne.

- Pani Przewodnicząca poprosiła o powiedzenie kilku słów o Nocy Bibliotek.

- Dyrektor M. Adamski poinformował, że Noc Bibliotek organizowana jest corocznie, czasami w
pomieszczeniach biblioteki tworzony był escape room, który cieszył się dużą popularnością, była
„Noc detektywów” ,podczas której przeprowadzona była nocna gra miejska, w ubiegłym roku był
koncert gongów, w tym roku również wymyślone będzie coś ciekawego.

- Pani Przewodnicząca zapytała na czym polega rodzina bookstagramerów?

-  Dyrektor  M.  Adamski  wyjaśnił,  że  bookstagramerzy  to  społeczność  z  reguły  młodych  ludzi,
którzy w internecie prowadzą portale recenzujące książki, opowiadające o książkach i zachęcające
do czytania. Nie są to pisarze, to młodzi ludzie, którzy na próbę zaproszenia odpisują, że nie czują
się na siłach występować. Te osoby piszą i działają w internecie, mają mnóstwo lajków, wyświetleń,
komentarzy, ale nie są w stanie przyjechać i na żywo wystąpić przed publicznością. Temat jest dość
trudny, ale trzeba próbować go zrealizować. Zamierzenie jest takie, by ten rok poświęcić również
młodzieży, która pojawiła się w bibliotece poprzez ubiegłoroczne działania.

- radny R. Maluśki zapytał jak Dyrektor ocenia czytelnictwo i trend bibliotek? Czy zainteresowanie
książkami rośnie czy maleje, czy czytelnictwo idzie do przodu czy zanika?

- Dyrektor M. Adamski odpowiedział, że wbrew opiniom, że już nikt nie czyta książek w Grodzisku
jest  pod tym względem stabilizacja. Odnotowuje się 2800 czynnych czytelników i około 60000
wypożyczeń. Jak na Grodzisk jest to dość spora liczba czytelników, która jeśli chodzi o średnią
krajową, plasuje bibliotekę na całkiem niezłej pozycji. Co interesujące najbardziej czynną grupą
czytającą nie są wcale emeryci i osoby niezatrudnione,  cały czas rośnie grupa ludzi aktywnych
zawodowo, w przedziale  wieku od 25 do 50 lat.  W bibliotece można skorzystać z darmowych
kodów Legimi oraz Empik Go.

- radny R. Maluśki zapytał jak wygląda udostępnianie kodów?

-   Dyrektor  M.  Adamski  wytłumaczył,  że  biblioteka  kupuje  kody,  co  miesiąc  otrzymuje  nową
numerację tych kodów, a czytelnik otrzymuje go za darmo i ma miesiąc na jego wykorzystanie. W
sumie jest 25 kodów Legimi i 7 kodów Empik. Z pierwszym dniem każdego miesiąca jest nowa



pula, z której można skorzystać, można pobrać kod osobiście, zarezerwować go przez telefon lub
aplikację mobilną.

- radny S. Tuliński zapytał, czy w aplikacjach książkowych są również audiobooki?

-  Dyrektor  M.  Adamski  odpowiedział,  że  największa  ilość  audiobooków  jest  na  Empik  Go.
Biblioteka  kiedyś  kupowała  audiobooki,  cieszyły  się  one  dużą  popularnością,  ale  w  ostatnich
dwóch, trzech latach to zainteresowanie trochę spadło.  

-  radny P.  Lange stwierdził,  że  biblioteka ma bogatą ofertę,  jednak trochę brakuje mu zajęć w
miesiącach wakacyjnych. Zapytał, czy można któreś działania przerzucić na te miesiące?

-  Dyrektor M. Adamski odpowiedział, że były próby robienia „wakacji z biblioteką”, ale dzieci i
młodzież w tych miesiącach odpoczywają od książek i  bibliotek.  W tym roku latem na pewno
odbędą  się  spotkania  w  ramach  Uniwersytetu  Dzieci  Ciekawych  Świata,  gdyż  jest  kilku
prowadzących,  którzy  przeprowadzają  dość  ciekawe zajęcia  w plenerze,  np.  z  wykorzystaniem
lornetki, aparatu fotograficznego, podglądanie przyrody, surwiwal. Mimo to Dyrektor obiecał, że
weźmie sugestię radnego pod uwagę.

Kalendarium Wydarzeń w Gminie Grodzisk Wielkopolski na rok 2025 przedstawiła Pani
Marta Gajdzińska – Naczelnik Wydziału Promocji. Informacja stanowi załącznik do protokołu. Do
tematu wniesiono uwagi i zapytania:

- radna I. Drgas poprosiła o powiedzenie kilku słów na temat rajdu Grodziskiego Powsinogi?

-  Zastępca  Burmistrza  wyjaśnił,  że  jest  to  temat,  nad  którym prace  zaczęły  się  jeszcze  przed
Covidem.  Idea  jest  taka,  żeby  zrobić  imprezę,  która  będzie  prowadziła  przez  wszystkie  wsie
sołeckie Gminy Grodzisk Wielkopolski, a jest ich 17. Koncepcja została rozwinięta o tyle, żeby
szlak Grodziskiego Powsinogi wyznaczyć na stałe.  W związku z tym do Lidera został  złożony
projekt  na dość dużą kwotę zakładający,  że  w każdej  wsi  sołeckiej  będzie ustawiona tablica  z
informacjami o tej wsi i perforator oraz uzupełnione zostanie wyposażenie placów zabaw. Trasa
wynosi około 70 km, będzie to impreza od zmierzchu do świtu, w każdej chwili będzie można zejść
ze szlaku, jak i się do niego przyłączyć. Będzie to rajd rowerowy, trasa jest już wyznaczona na
mapie i przetarta. W całej imprezie chodzi o to, aby bardziej promować tereny wiejskie, pokazać
zróżnicowanie gminy Grodzisk, bo każda wieś ma coś fajnego, co warto uwypuklić.

- radny S. Tuliński zapytał, czy ustalone są już godziny niektórych inicjatyw, np. EKO – Rynku?
Żeby mogły w nich uczestniczyć nie tylko szkoły, ale też inni mieszkańcy.

-  Pani  M.  Gajdzińska  odpowiedziała,  że  EKO-Rynek  odbywa  się  od  godziny  9.00  do  12.00.
Założeniem tej imprezy nie jest dostępność dla dorosłych, tylko edukacja dzieci i młodzieży pod
względem ekologicznym. Jeśli chodzi o inne działania, które są organizowane w ramach edukacji
ekologicznej i są dostępne dla wszystkich, to np. Festyn przy wiatraku.

-  radny S.  Tuliński zapytał,  czy zaplanowany na wrzesień Piknik Młodzieżowy ZST na pewno
będzie popołudniu?

- Pani M. Gajdzińska odpowiedziała, że nie wie, ponieważ organizatorem tej imprezy jest szkoła, a
nie gmina. Data jest wpisana w kalendarz po to, aby zarezerwować namioty, nagłośnienie, miejsce.
Przedstawiony Kalendarz imprez nie jest jeszcze godzinowy, ponieważ każda impreza ma swojego
organizatora, swoje ramy czasowe i plakat.



- radna K. Duma-Guemise poprosiła o więcej informacji na temat Festiwalu kwiatów.

- Burmistrz poinformował, że do gminy zgłosili się Holendrzy, którzy w ramach nasadzeń kwiatów
wsadzili w kilku miejscach cebulki tulipanów. Kwiaty zostały posadzone między innymi przy ul.
3 Maja, Placu Anny, Środkowej, przy Szkole Podstawowej nr 1 i w parku miejskim

- Pani M. Gajdzińska dopowiedziała, że event polega na tym, że będzie można zakupić cebulki,
dowiedzieć się jakie są odmiany tulipanów, kiedy się je sadzi, gdzie i jak o nie dbać. Wydarzenie
jest trochę edukacyjne, a przy okazji promocyjne pod względem finansowym, bo wkład gminy był
niewielki, a miasto ukwiecone. Tulipany były wsadzane w ubiegłym roku, a w tym roku po raz
pierwszy będzie można je obejrzeć.

- radna K. Duma-Guemise zapytała gdzie się będzie odbywała impreza?

- Pani M. Gajdzinska odpowiedziała, że na stronie internetowej jest już informacja i zapisy na to
informacyjne i edukacyjne spotkanie.

- radny D. Matuszewski w związku z uroczystością związaną z 35 leciem samorządu i uroczystą
sesją  Rady  Miejskiej  zapytał,  czy  jest  na  tę  okoliczność  przewidziane  wyróżnienie  medalami
zasłużonych mieszkańców?

- Burmistrz odpowiedział, że wrócimy do rozmowy w późniejszym czasie.

- radny D. Maruszewski zapytał, czy można już składać ewentualne wnioski?

- Burmistrz odpowiedział, że tak.

- Pani M. Gajdzińska w związku z tym, że gmina również ma kilka propozycji zaproponowała, aby
kandydatury ustalić z Panem Burmistrzem, żeby się nie powielały. 

- radny S. Tuliński zaproponował,  aby na bieżąco przeglądać monitoring,  chodzi o zniszczenia.
Według radnego proszenie się po jakimś czasie mieszkańców o zgłoszenie i przyznanie się do winy
jest trochę niefajne.

- Burmistrz wyjaśnił, że gmina nie może publikować materiałów i nagrań, może jedynie sprawcę
poinformować, że jest na nagraniu, że może się zgłosić i naprawić szkodę.

- radny S. Tuliński zapytał, czy ludzie się zgłaszają?

-  Burmistrz  odpowiedział,  że  różnie  z  tym  bywa,  jedni  się  zgłaszają,  inni  nie.  Po  ostatnim
incydencie  sprawcy  się  nie  zgłosili,  ale  widoczne  są  numery  rejestracyjne  więc  policja  bez
problemu powinna dotrzeć do sprawców.

 Ad. 5 

Informację na temat aplikacji dla mieszkańców przedstawił Pan Artur Judek – Naczelnik
Wydziału Informatyzacji i Cyfryzacji. Do tematu wniesiono uwagi i zapytania:

-  Pani  Przewodnicząca  poinformowała,  że  z  tego  co  wie  wiele  gmin  dołączyło  do  grona
samorządów, które korzystają z darmowej aplikacji na telefon, by ułatwić mieszkańcom dostęp do
niektórych usług. Taka aplikacja zawiera informacje o ważnych wydarzeniach, kalendarz imprez,
ma możliwość zgłaszania awarii,  usterek, dzikich wysypisk śmieci, uszkodzeń w infrastrukturze
drogowej i komunalnej.



- Pan A. Judek wyznał, że aplikacja jest darmowa dla obywatela, ale sama aplikacja darmowa nie
jest.  Na chwilę obecną gmina nie przewiduje zakupu ani uruchomienia takiej aplikacji.  Pięć lat
temu w gminie funkcjonowała aplikacja, wykorzystano dość nowatorski projekt, jednak nie było nią
zainteresowania (na całą gminę było ok. 80 pobrań).

-  Pani M. Gajdzińska dodała,  że z jej  punktu widzenia wprowadzenie aplikacji  dla mieszkańca
byłoby bardzo czasochłonne i potrzeba by osoby, która na bieżąco by ją aktualizowała. Jeśli chodzi
o kalendarz, to CK Rondo robi bardzo ładne plansze na dany miesiąc, informujące o tym co się
będzie działo. Nie wie czy jest sens, żeby wszystko było w jednym miejscu, bo dziś ludzie są tacy,
że jak ich coś zainteresuje, to sobie daną stronę polubią, korzystają z tego co jest sprawdzone i do
czego są przyzwyczajeni.

-  Burmistrz  dopowiedział,  że  takim  informatorem  z  założenia  miał  być  Grodziski  Informator
Wydarzeń Lokalnych. Profil działa na takiej zasadzie, że urząd wrzuca określone treści, ale również
kilka  instytucji  spoza  urzędu  ma  do  niego  dostęp  i  może  pewne  rzeczy  udostępniać.  Każda
organizacja, która przyśle materiały może liczyć na to, że zostaną one udostępnione.

-  radny S.  Tuliński  w związku z  tym,  że  istnieje  coś  takiego jak  kalendarz  Google,  który jest
darmowy zaproponował, aby zaoferować mieszkańcom taki kalendarz urzędowy, który będą mogli
podpiąć pod swój prywatny.

-  Pani  M. Gajdzińska uważa,  że najtrafniejsze jest  robienie plakatów, bo wtedy informacja jest
aktualna, także Facebook jest na bieżąco aktualizowany, są tam najbardziej aktualne informacje o
tym, co się w gminie dzieje.   

Ad. 6

Informację na temat zadłużenia Gminy, zdolności kredytowej oraz umorzeń w 2024 r. przedstawiła
Pani I. Prusak – Skarbnik Gminy. Informacja stanowi załącznik do protokołu. Do tematu wniesiono
uwagi i zapytania: 

- radny J. Gawron zapytał, czy bank przyjmie przyspieszoną spłatę zobowiązania?

- Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak. Taki zapis jest zawarty w umowach.

-  radna  K.  Duma-Guemise  zapytała,  czy  w  takiej  sytuacji  odsetki  są  spłacane,  czy  jest  stałe
oprocentowanie?

- Pani Skarbnik odpowiedziała, że jeżeli gmina zadeklaruje, że przyspiesza spłatę, to odsetki są
naliczane do momentu spłaty.

Ad. 7

Informację o potrzebach modernizacyjnych i remontowych Stadionu Miejskiego przedstawiła Pani
Aleksandra Kaźmierczak – Naczelnik Wydziału Inwestycyjnego. Informacja stanowi załącznik do
protokołu. Do tematu wniesiono uwagi i zapytania:

-  Pani  Przewodnicząca  w  związku  z  zapisem,  że  remont  starej  trybuny  jest  w  pozwoleniu  na
budowę zapytała, czy to oznacza, że gmina oczekuje na to pozwolenie?

- Pani A. Kaźmierczak odpowiedziała, że tak. Ta tę chwilę nie ma jeszcze tego pozwolenia.

-  radny  R.  Maluśki  zauważył,  że  w  informacji  jest  wpisane,  że  aktualnie  stadion  jest
wykorzystywany przez dwa sportowe kluby, ale w rzeczywistości ze stadionu korzysta ich więcej.



- Burmistrz odpowiedział, że jest to uogólnienie, bo wiadomo, że na dzień dzisiejszy operatorem
jest  Warta  Poznań,  największe  obłożenie  wykorzystuje  Nasza  Dyskobolia,  a  pozostałe  kluby
wykorzystują stadion w nieznacznym stopniu.

- radny D. Matuszewski zapytał jak w tej chwili układa się współpraca między Wartą Poznań, a
Naszą Dyskobolią?

- Burmistrz odpowiedział,  że według niego przepływ informacji jest  lepszy,  natomiast nie jemu
oceniać jak kluby ze sobą współpracują. Trzeba wziąć pod uwagę, że w Warcie cały czas jest rotacja
kadrowa, co chwilę ktoś się zmienia, tych osób, z którymi możliwa była współpraca miesiąc temu
dzisiaj już nie ma. Taka sytuacja też powoduje pewne problemy.

- radny D. Matuszewski zapytał, czy zmieniło się coś w kwestii zatrudnienia do obsługi technicznej
boisk, bo kiedy Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zajmowała się sprawą stadionu, to zatrudniona
była jedna osoba, później zatrudniono drugą.

- Burmistrz odpowiedział, że z tego co wie, to nie. Nadal zatrudnione są te dwie osoby.

- radny D. Matuszewski zapytał, czy wiadomo, czy w tym sezonie piłkarskim jest jakaś kolizja
między Wartą a Dyskobolią, jeśli chodzi o rozgrywanie meczy na głównym boisku?

- Burmistrz odpowiedział, że dopóki w Grodzisku swoje mecze rozgrywa seniorska drużyna Warty,
to  dostęp  innych  drużyn  do  boiska  głównego  jest  bardzo  mocno  ograniczony,  a  ewentualne
korzystanie innych zespołów z płyty głównej podlega określonym zasadom. W zeszłym sezonie
problem polegał na tym, że sporo meczy drużyn amatorskich rozgrywało się w weekendy, kiedy
Warta była gospodarzem swoich meczy ligowych,  co oznaczało,  że cały dzień i  jeszcze trochę
stadion był kompletnie wyłączony z użytku. W związku z tym pojawiła się propozycja, żeby Warta
swoimi  kanałami  zadziałała  w  WZPN,  by  znając  swój  kalendarz  pierwszoligowy  WZPN
dostosował rozgrywki z udziałem naszych lokalnych drużyn, aby więcej meczy wypadało wtedy,
kiedy  Warta  jest  na  wyjeździe.  Z  tego  co  Burmistrz  wie,  tej  wiosny  udało  się  pewne  rzeczy
poukładać. 

 - radna A. Koza w związku z tym, że koszt poszczególnych działań na stadionie jest bardzo wysoki
zapytała, czy gmina stara się o pozyskanie zewnętrznych środków?  

-  Burmistrz  odpowiedział,  że  tak.  Do  tej  pory  próbowano  pozyskać  dotację  z  ministerialnego
programu  sportowego  oraz  z  Polskiego  Ładu  dla  zabytków.  Z  Polskiego  Ładu  nie  udało  się
otrzymać dofinansowania, w programie Akademii Ekstraklasy podobno jest jeszcze szansa, ale im
dłużej to trwa, tym nadzieja jest  mniejsza.  Gmina będzie próbowała pozyskać środki w innych
programach, które się pojawią.

-  radny  R.  Maluśki  uważa,  że  wśród  wymienionych  zadań  inwestycyjnych  brakuje  kompleksu
szatniowego, który mocno rozwiązałby problem rozgrywania meczy na stadionie.

- Burmistrz wyjaśnił,  że na stadionie są nowe szatnie, pod trybunami są stare szatnie, a projekt
przebudowy zakłada utworzenie tam dwóch kompletów szatni. W związku z tym pod starą trybuną
byłyby cztery pomieszczenia i w nowym budynku dwa pomieszczenia.

- radny S. Tuliński zapytał, czy jest szansa, aby w którymś miejscu na stadionie stworzyć Izbę
Pamięci?

-  Burmistrz  odpowiedział,  że  pomieszczenie  dawnej  kawiarenki  jest  przewidziane  na  salkę
konferencyjną i tam byłoby miejsce na ewentualną ekspozycję pamiątek z przeszłości.

- radny P. Lange zapytał, czy sztandar został uratowany?



- radny D. Matuszewski odpowiedział,  że tak. Dodatkowo poinformował, że wraz z radnym W.
Michalskim odwiedzili  Prezesa  Z.  Drzymałę,  a  celem wizyty  były  plany przekazania  pamiątek
związanych z Dyskobolią. Radny zamierza temat oficjalnie przedstawić na najbliższej Sesji Rady
Miejskiej.      

-  Burmistrz  przypomniał,  że  był  taki  moment,  że  planowano  przy  okazji  Stulecia  Dyskoboli
stworzyć  wystawę.  Temat  był  w  miarę  dogadany,  najpierw  Prezes  Drzymała  chciał  przekazać
gminie pamiątki, później z pewnych powodów chciał je tylko wypożyczyć, wobec tego z gminą
miał  skontaktować  się  prawnik,  który  ustali  warunki  wypożyczenia.  Mimo dwóch  monitów w
temacie nic się nie zadziało. Teraz sytuacja odżyła, tyle że w kontakcie z radnym Matuszewskim.

- radny S. Tuliński uważa, że gdyby gmina przygotowała bazę, to lepiej byłoby mieć eksponaty na
własność, a nie wypożyczone.

- Burmistrz jest zdania, że nie wypada mu grymasić i jeśli miała by być wystawa pamiątek po
Dyskoboli, to czy gmina je dostanie na własność, czy wypożyczy nie ma znaczenia. Ważne jest, aby
wystawa się w końcu zorganizowała.

-  radny P.  Lange zapytał,  czy  5800 miejsc  na  stadionie  obejmuje  starą  trybunę,  czy  łącznie  z
bocznymi?

-  Burmistrz  odpowiedział,  że  jest  to  łączna  pojemność  stadionu  razem z  nową  trybuną.  Stara
trybuna nie jest liczona do ilości miejsc.

- radny P. Lange zapytał ile lamp posiada gmina?

- Burmistrz odpowiedział, że jedną, od strony kortów, przy ul. Powstańców Chocieszyńskich.

Ad. 8 i 9

Burmistrz poinformował, że do 20 lutego br., do godz. 10.00 został przedłużony termin składania
ofert na basen, zanosi się na to, że oferenci będą i jakieś oferty wpłyną. 

-  radny  J.  Gawron  zaprosił  członków  Komisji  Gospodarczej  na  posiedzenie  do  Grodziskiego
Przedsiębiorstwa Komunalnego.

- radny S. Tuliński zapytał, czy jest szansa, żeby na lipiec na Pomniku Wdzięczności pojawiła się
tablica wołyńska?

- Burmistrz zaproponował radnemu, aby wspólnie poszli pod pomnik i obgadali sprawę na miejscu.

-  radny  D.  Matuszewski  uważa,  że  warto  byłoby  o  tym pomyśleć,  bo  w 1994r.  z  inicjatywy  
Towarzystwa  Miłośników Ziemi Grodziskiej dołożono płyty, które specjalnie nie korespondują z
resztą. Warto zrobić coś, co będzie spójne i będzie korzystnie wyglądało.  

   Posiedzenie rozpoczęto o godz.16.00 , zakończono o godz. 17.30

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Komisji

Maria Kępińska                                                                                          Danuta Grzanowska


